

MATCH 22 CALIBER (0.224") HOLLOW POINT BOAT TAIL BULLETS - HORNADY MATCH .22 CALIBER (0.224") 68GR BTHP 500/BOX

Hornady 22 Caliber (0.224") are built with a rugged AMP® bullet jacket (Advanced Manufacturing Process) that clearly delivers better performance. The thin-plated full metal jacket offered by other manufacturers is easily distorted and often breaks or separates when the bullet impacts the target. The Hornady AMP bullet jacket features virtually zero tolerance for concentricity and near-zero wall thickness variation, punching through targets without deforming or breaking.



Attributes

- Name: HORNADY MATCH .22 CALIBER (0.224") 68GR BTHP 500/BOX
- Manufacturer: HORNADY
- Product no.: 100012006
- Mfr. No.: 22785
- Ballistic Coefficient (G1): 0.355
- Brand Style: Match
- Bullet Style: Hollow Point Boat Tail (HPBT)
- Caliber: 22 Caliber
- Diameter (Breech): -
- Diameter (in): 0.224
- Grain: 68
- Sectional Density: 0.194
- Quantity: 500
- Delivery weight: 2.291kg
- UPC: 090255227857

Item details

Made in USA

US export classification: 0A505.x

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: HORNADY MATCH 22 KALIBER HOLLOW POINT BOAT TAIL GESCHOSSE
SICHERHEITSANWEISUNGEN
- English: MATCH 22 CALIBER HOLLOW POINT BOAT TAIL BULLETS SAFETY INSTRUCTIONS

HORNADY MATCH 22 KALIBER HOLLOW POINT BOAT TAIL GESCHOSSE SICHERHEITSANWEISUNGEN

Einführung

Danke, dass du dich für die Hornady MATCH 22 KALIBER (0.224") HOLLOW POINT BOAT TAIL GESCHOSSE entschieden hast. Dieser Leitfaden bietet wichtige Sicherheitsanweisungen, um eine sichere Handhabung, Nutzung und Entsorgung dieses Produkts gemäß der EUVerordnung über die allgemeine Produktsicherheit (GPSR) zu gewährleisten. Bitte lies diesen Leitfaden sorgfältig, bevor du das Produkt verwendest.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Behandle Geschosse immer so, als wären sie geladen, und gehe vorsichtig damit um.
- Lagere Geschosse an einem kühlen, trockenen Ort, fern von direkter Sonneneinstrahlung und Feuchtigkeit.
- Halte Geschosse außerhalb der Reichweite von Kindern und unbefugten Personen.
- Verwende Geschosse nur in Feuerwaffen, die speziell für .22 Kaliber Munition ausgelegt sind.
- Befolge stets die Anweisungen des Herstellers bei der Verwendung von Feuerwaffen.
- Sei dir deiner Umgebung bewusst und sorge für eine sichere Schießumgebung.
- Melde unsichere Produkte oder Unfälle sofort den zuständigen Behörden.
- Überprüfe regelmäßig die Rückrufupdates auf der EUSicherheitsgatePlattform.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Stelle sicher, dass die Feuerwaffe entladen ist, bevor du Geschosse handhabst oder lädst.
- Verwende geeigneten Augen und Gehörschutz beim Schießen.
- Überschreite nicht die empfohlene Ladung für deine Feuerwaffe.
- Vermeide die Verwendung beschädigter oder deformierter Geschosse.
- Versuche nicht, Geschosse zu modifizieren oder auseinanderzunehmen.
- Sei vorsichtig bei Rückschlägen und sorge für einen sicheren Rückhalt beim Schießen.
- Richte eine Feuerwaffe niemals auf etwas, das du nicht treffen möchtest.

Anweisungen zur Installation und Nutzung

- Stelle vor der Verwendung der Geschosse sicher, dass du die richtige Feuerwaffe hast, die den .22 KaliberSpezifikationen entspricht.
- Lade die Geschosse gemäß den Anweisungen des Herstellers in das Magazin oder die Kammer der Feuerwaffe.
- Überprüfe immer, ob die Feuerwaffe vor der Benutzung in gutem Zustand ist.
- Wenn du bereit bist zu schießen, nimm eine stabile Schießposition ein und ziele sorgfältig.
- Nach dem Schießen stelle sicher, dass die Feuerwaffe in eine sichere Richtung zeigt, bevor du sie entlädst.
- Reinige die Feuerwaffe regelmäßig, um Leistung und Sicherheit zu gewährleisten.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorge nicht verwendete oder beschädigte Geschosse gemäß den örtlichen Vorschriften.
- Wirf Geschosse nicht im regulären Haushaltsmüll weg.
- Kontaktiere die örtlichen Abfallbehörden für geeignete Entsorgungsmethoden.
- Stelle sicher, dass Geschosse sicher gelagert werden, bis sie ordnungsgemäß entsorgt werden können.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Sicherheitsanfragen oder zusätzliche Informationen konsultiere bitte die zuständigen Behörden oder den Hersteller deiner Feuerwaffe. Es ist wichtig, einen Ansprechpartner für Sicherheitsanliegen zu haben.

Danke, dass du die Sicherheit bei der Verwendung der Hornady MATCH 22 KALIBER HOLLOW POINT BOAT TAIL GESCHOSSE priorisierst. Deine Einhaltung dieser Richtlinien trägt dazu bei, ein sicheres und angenehmes Schießerlebnis zu gewährleisten.

MATCH 22 CALIBER HOLLOW POINT BOAT TAIL BULLETS SAFETY INSTRUCTIONS

Introduction

Thank you for choosing the Hornady MATCH 22 CALIBER (0.224") HOLLOW POINT BOAT TAIL BULLETS. This guide provides essential safety instructions to ensure safe handling, usage, and disposal of this product in compliance with the EU General Product Safety Regulation (GPSR). Please read this guide carefully before using the product.

General Safety Guidelines

- Always treat bullets as if they are loaded and handle them with care.
- Store bullets in a cool, dry place, away from direct sunlight and moisture.
- Keep bullets out of reach of children and unauthorized persons.
- Use bullets only in firearms specifically designed for .22 caliber ammunition.
- Always follow the manufacturer's instructions when using firearms.
- Be aware of your surroundings and ensure a safe shooting environment.
- Report any unsafe products or accidents to the appropriate authorities immediately.
- Regularly check for recall updates on the EU's Safety Gate platform.

Specific Safety Precautions for Use

- Ensure that the firearm is unloaded before handling or loading bullets.
- Use appropriate eye and ear protection when shooting.
- Do not exceed the recommended load for your firearm.
- Avoid using damaged or deformed bullets.
- Do not attempt to modify or disassemble bullets.
- Be cautious of ricochets and ensure a safe backstop when shooting.
- Never point a firearm at anything you do not intend to shoot.

Instructions for Installation and Usage

- Before using the bullets, ensure you have the correct firearm that matches the .22 caliber specifications.
- Load the bullets into the magazine or chamber of the firearm according to the manufacturer's instructions.
- Always check that the firearm is in good working condition before use.
- When ready to shoot, adopt a stable shooting position and aim carefully.
- After firing, ensure the firearm is pointed in a safe direction before unloading.
- Clean the firearm regularly to maintain performance and safety.

Disposal Instructions

- Dispose of any unused or damaged bullets in accordance with local regulations.
- Do not discard bullets in regular household waste.
- Contact local waste management authorities for proper disposal methods.
- Ensure that bullets are stored safely until they can be disposed of properly.

Contact Information for Further Support

For any safety inquiries or additional information, please consult the relevant authorities or your firearm's manufacturer. It is essential to have a point of contact for safety concerns.

Thank you for prioritizing safety while using the Hornady MATCH 22 CALIBER HOLLOW POINT BOAT TAIL BULLETS. Your adherence to these guidelines helps ensure a safe and enjoyable shooting experience.